
  

Van: Maathuis, Arjen
Verzonden: maandag 27 juni 2022 10:36

Aan: Rees, van Jan Martin; Gerritsen, Arjen; Mierlo, van Eugène; Saane, van, Monique;
Ardenne, van Frederik

CC: , ; , ; ,  
Onderwerp: Re:

Eens met de lijn

Groet,
Arjen

Van: Rees, van Jan Martin <

Verzonden: zondag, juni 26, 2022 5:34 PM
Aan: Gerritsen, Arjen < ; Maathuis, Arjen < ; Mierlo, van Eugène
< ; Saane, van, Monique < ; Ardenne, van Frederik
<

CC:   < ;    < ;  ,  
<

Onderwerp: Re:

Ik ben het ook eens met deze opstelling. Poot stijf houden, andere gemeenten moeten ook eindelijk eens hun
verantwoordelijkheid nemen.
JM

Van: Gerritsen, Arjen < >

Verzonden: Sunday, June 26, 2022 4:54:33 PM
Aan: Maathuis, Arjen < >; Mierlo, van Eugène < >; Rees, van Jan Martin
< >; Saane, van, Monique < >; Ardenne, van Frederik
< >

CC:   < >;   < >; ,  
< >

Onderwerp:
Collegae,

Vrijdagmiddag werd ik gebeld door  (directeur VRT). Hij schetste mij de nieuwe opvangquota van
asielzoekers per veiligheidsregio: 225 personen gedurende 3 maanden. De aanvankelijke 'zomernoodopvang' van
225 personen gedurende 2 weken zou daarmee worden ingehaald. Voor dat laatste is een locatie in Vroomshoop
beschikbaar.

Vanuit een oogpunt van doelmatigheid wil de VRT het liefste die 225 personen voor de hele periode op één locatie
opvangen. De locatie op vliegveld Twenthe is vanaf 1 juli niet meer beschikbaar (in verband met '  

' ). Hengelo vindt dat het inmiddels genoeg gedaan heeft. Dus stelde hij mij de vraag of het mogelijk is om
de 300 Oekraïeners uit Almelo goeddeels te herplaatsen in Losser zodat Alexandra beschikbaar kan komen voor de
opvang van asielzoekers. Op die locatie zou COA als 'buurman' goede ondersteuning kunnen bieden.

Ik heb hierop geantwoord dat ik deze constructie politiek onhaalbaar vind. Almelo doet al jaren veel meer dan
anderen op het gebied van vluchtelingenopvang. Meer recent hebben wij in het najaar van 2021 225 extra
asielzoekers opgevangen en we bieden inmiddels direct en indirect onderdak en begeleiding aan ruim 400
Oekraïense vluchtelingen. Bovendien hebben we voor de 'zomernoodopvang' nog eens twee sporthallen
aangeboden. De gemeenteraad is over het voortgezet gebruik van Alexandra ook glashelder geweest: uitstel van
sloop ten behoeve van Oekraïense vluchtelingen, maar geen nieuwe asielopvang. Ik heb ook gezegd dat ik het



ongemakkelijk vind dat bij weigering van anderen er steeds naar Almelo wordt gekeken. Nu zouden ook de andere, 
perifere gemeenten eens iets kunnen doen. Desnoods onder druk. Dat begreep , maar hij wilde de vraag
toch stellen.

Ik informeer jullie nu vast omdat er morgenochtend om 0830 uur een extra bestuurlijk overleg van het AB VRT is. 

Het kabinet en het Veiligheidsberaad hebben van deze asielcrisis namelijk een zaak van de veiligheidsregio's
gemaakt. Ik neem niet aan dat de vraag daar nog eens gesteld wordt (  deed immers 'voorwerk'). Ik zal in dat
overleg wel het standpunt innemen dat anderen nu eindelijk eens in actie moeten komen. Dinsdag koppel ik terug in
het college.

Met vriendelijke groet, 
Arjen Gerritsen

Burgemeester van Almelo
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